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SKUPŠTINA STRELJAČKOG SAVEZA CRNE GORE  

 

ZAPISNIK SA REDOVNE IZBORNE SJEDNICE SKUPŠTINE STRELJAČKOG SAVEZA                    

CRNE GORE 

  

Dana 24.11.2023. godine  

Podgorica  

  

U skladu sa članom 2 Poslovnika o radu Skupštine Crne Gore od 30.11.2021, održana je dana 

24.11.2023. godine redovna izborna Skupština Streljačkog saveza Crne Gore (u daljem tekstu: 

Skupština). Zasjedanje Skupštine je održano u multimedijalnoj sali na adresi Cetinjski put 36 

Podgorica, sa početkom u 11 časova.  

Skupštinom je predsjedavao predsjednik Skupštine Željko Miličković, a Radno predsjedništvo 

činili su delegate Skupštine Nikola Perišić i Nikola Šaranović.  

Skupštinu u ovom sazivu činili su delegati sledećih klubova:  

- SK “Centar”, Podgorica – dva delegata,  

- SK “Stara Varoš”, Podgorica – dva delegata,  

- SK “Strijelac”, Podgorica – jedan delegata,  

- SK “Berane”, Berane –  dva delegata 

- SK “Donje luge”, Berane – tri delegata,  

- SK “Brskovo”, Mojkovac – dva delegata, 

- SK “Vojnik”, Danilovgrad – jedan delegata,  

- SK “Budva”, Budva – jedan delegat,  

- SK “Kalibar”, Nikšić – dva delegata,  

- SK “Nikšić”, Nikšić – jedan delegat,  

- SK “Gams”, Cetinje –dva delegate 

- SK “Cetinje”, Cetinje -dva delegata 

- SK “Centar”, Pljevlja – dva delegata 

- SK “Herceg Novi”, Herceg Novi – dva delegata,  

- SK “Goršak”, Kolašin – – dva delegata,  

- SK “7,9mm”, Andrijevica – jedan delegat,  

- SK “Rumija”, Bar– jedan delegata 

- SK “Speed shooters Montenegro”, Podgorica – jedan delegate,  

- SK “Shadow”, Rožaje – jedan delegat.  
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Neposredno prije “otvoranja” sjednice, predsjednik Skupštine je obavijestio sve prisutne da u 

skladu sa članom 6 Poslovnika o radu Skuštine Streljačkog saveza Crne Gore, radno 

predsjedništvo Skupštine čine predsjednik Skupštine, predsjednik SSCG i sekretar SSCG, te da 

zbog osutnosti imenovnih mora se izabrati radno prdsjedništvo iz reda delegate . Izabrani su 

Željko Miličković, Nikola Perišić i Nikola Šaranović . 

Kako bi se utvrdilo da li Skupština može da se održi, potrebno izabrati Verifikacionu komisiju, 

koja će utvrditi prisutni broj delegata iz registrovanih klubova i postojanje kvoruma. Predsjednik 

Skupštine je za članove Verifikacione komisije predložio:  

-Aleksandra Lukića,Vuković Vladana i Žarka Vukajlovića  

  

Prisutni su se o predlogu za sastav Verifikacione komisije izjasnili jednoglasno : “Za”. 

 

Verifikaciona komisija je po izvršenom uvidu u dostavljene potvrde od strane prisutnih delegata 

o ovlašćenju za zatupanje interesa svojih klubova na konkretnoj sjednici Skupštine, podnijela 

usmeni izvještaj Radnom predsjedništvu Skupštine, u kojem je konstatovano da sjednici 

prisustvuju delegati iz 19 klubova od 27 koliko ih je ukupno registrovano u SSCG, a koje će 

zastupati 31 delegata u skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine SSCG. Utvrđeno je da postoji 

kvorum za rad Skupštine, te je predsjednik Skupštine najavio nastavak rada.  

Za vođenje zapisnika na tekućoj sjednici, predsjenik Skupštine je predložio za zapisničara:  

- Željka Božovića.  

Skupština je predlog usvojila jednoglasno. Shodno Poslovniku o radu Skupštine, predsjednik 

Skupštine je napomenuo prisutne da su ovjerivači zapisnika predsjednik Skupštine i zapisničar. 

Potom, predsjednik Skupštine je stavio na glasanje dnevni red za tekuću sjednicu.  

Predlog dnevnog reda:  

1. Izbor radnih tijela Skupštine 

- Zapisničara 

- Verifikaciona komisija 

- Ovjerivača zapisnika 

2. Usvajanje Zapisnika sa prethodne Skupštine Saveza održane 22.12.2022.godine 

3. Informacija o radu Saveza 

4. Izmjene i dopune  Statuta SSCG 

5. Izbori i imenovanja 

6. Usvajanje pravilnika o Arbitraži  

7. Izmjene i dopune  Poslovnika o radu Skupštine 

8. Razmatranje ostalih pitanja  

 

  

Skupština se izjasnila  jednoglasno : “Za”.  
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Uslijedilo je usvajanje zapisnika sa redovne sjednice Skupštine održane 22.12.2022.godine. 

godine, na koji je bilo primjedbi u tehničkom dijelu (Markovic N, Laban S, Marković J., Puletić R) 

nakon obražloženja primjedbi i nihovog otklanjanja zapisnik je jednoglasno  usvojen. 

• Sledeća tačka dnevnog reda: Informacija o radu Saveza – Srelkomerc, 

             izlaganje Nikole Perišica člana UO SSCG i ujedno Predsjednik UO Strelkomerc doo. 

 

Za ovu tačku dnevnog reda, prije samog izvještaja javio se član radnog predsjedništva a ujedno 

i člana Upravnog odbora SSCG Željko Božović, sa informacijom da je prije nešto više od 

mjesec dana Sekretar saveza Savo Milašinović samoinicijativno podnio ostavku i napustio 

dužnost. Kako je već ranije zbog teške bolesti van dužnosti i Predsjednik saveza Zoran 

Bosković, Upravni odbor je ostao bez mogućnosti pristupa računu saveza. Kako je Milašinović 

ujedno bio i knjigovođa, i saveza i preduzeća Strelkomerc doo, u kancelarijama su zatečeni 

registratori i dokumentacija koja traže vrijeme da se obrade, posebno u finansijskom dijelu. 

Milašinović je naknadno pružio određene informacije novo angažovanoj knjigovođi, koja radi 

koliko je moguće na analizi finansijske dokumentaciji. Sa druge strane Stručna komisija i 

Upravni odbor pripremaju ostale podatke za Informaciju o radu saveza koja će se prezentovati 

na sledećoj sjednici Skupštine u decembru mjesecu ove godine, kada se predviđa i usvajanje 

novog Statuta saveza. Stoga će ova Skupština dobiti informaciju o radu saveza u dijelu 

dešavanja u preduzeću Strelkomerc doo gdje je savez osnivač i 100% vlasnik. Ova tema je 

inače, po komentarima, najviše i zanimala članove Skupštine. Nakon toga riječ je kratko uzeo 

Radoslav Puletić Predsjednik nadzornog odbora SSCG koji se nadovezao na diskusiju 

Božovića, te pojasnio da se finansijski izvjestaj nije mogao uraditi niti iskontrolisati jer je 

Milašinović ponio ostavku i nema se pristup računu. 

Nakon ovog uvodnog dijela, Izvještaj o dešavanjima u Strelkomercu je podnio član UO saveza 

Nikola Perišić koji je nakon ostavki i kasnije smjene ranijeg rukovodstva Strelkomerca - 

imenovan za Predsjednika UO Strelkomerc doo, upisan u registar CRPS u junu 2022.g.  

Perišić je na početku dao kratku retrospektivu dešavanja.Obavijestio je Skupštinu da je ovaj 

sastav UO saveza, odmah po imenovanju u dec/2021 suočen sa informacijom da postoji već 

presuđeni tkz. Izvršni dug Strelkomerca prema svim svojim zaposlenima, i to za neisplaćene 

zarade u periodu od 5 godina dana, odnosno od 2017-2021 godine. Sekretar saveza je tada 

objasnio Upravnom odboru da su zaposlene tužile Strelkomerc za neisplaćene zarade, da su 

sporovi već „presuđeni“, odnosno da postoje tkz. izvršna rješenja Agencija za mirno rješavanje 

radnih sporova (MRRS), sve u korist zaposlenih Strelkomerca, odnosno za G.Savović, 

S.Perunović i direktoricu D.Ivanović (Perunović je tokom 2021.g. otišla u penziju). U tom 

trenutku informacija za UO saveza je bila da je dug Strelkomerca nekih cca 118 hi eur. Perišić 

je dao digresiju da se o Strelkomercu malo ili uopšte nije informisala Skupština svih proteklih 10 

i više godina, što sa ove tačke gledišta smatra za veliki propust jer se danas može procijeniti da 

je trošak zarada zaposlenih u Strelkomercu dugo godina u nazad bio na nivou od 20-25hi eur 

godišnje, što je za siromašnu streljačku zajednicu ipak visok iznos da se o njemu ne raspravlja 

svake godine.  

Informacija o dugu i zaradama Strelkomerca je izazvala prilično čuđenje članova Skupštine, ali 

je Perišić na kratka pitanja tokom izlaganja odgovarao da je Strelkomerc preduzeće koje je svih 
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proteklih godina imalo Upravni odbor sa punim pravom da reguliše nivo zarada svojih 

zaposlenih, ali je isto tako vlasnik preduzeća odnosno Skupština saveza trebala biti informisana 

o tome. Pogotovo jer je savez svoju vrijednu imovinu, svoju zgradu, svojevremeno ustupio 

Strelkomercu da od nje nešto prihoduje, uz dodatni uslov da zaposlene iz Strelkomerca nastave 

da obavljaju poslove administracije Streljačkog saveza, što su one i radile sve ove godine.  

Izlaganje je nastavljeno dalje - UO saveza je po saznanju za izvršni dug zatražio detaljniju 

Informaciju i postavio pitanje zašto UO Strelkomerca nije ranije preduzeo mjere sanacije 

problematike (smanjenje plata i sl.) – rečeno je da se UO Strelkomerca godinama nije sastajao, 

ali i da su zaposlene fakat isporučivale rad za kancelariju saveza tako da su se njihove zarade 

na neki način smatrale zarađenim, barem u užim krugovima saveza. Međutim, kako je sada dug 

išao ka izvršenju preko Javnog izvršitelja - fokus UO saveza je stavljen na hitnu zaštitu 

imovine/zgrade koju je izvršitelj namjeravao prodati da namiri dug. Savez je unajmio pravnu 

pomoć da analizira stanje. Tih mjeseci (mart/2022) je bivša uprava Strelkomerca ipak, iako 

zakasnjelo, reagovala zatraživši putem Elaborata etažnu razradu zgrade kod državnog Katastra 

(iako je proces Izvršenja već odmakao) da se zgrada izdijeli na PD dijelove kako bi se 

eventualno prodao samo dio zgrade pri namirenju zaposlenih, a ne čitava. Izvršitelj je prethodno 

blokirao račun Strelkomerca jer je imao izvršna rješenja. Kasnije se ispostavilo da je ukupna 

blokada Strelkomerca iznosila cca 133hi eur (od toga je cca 95hi eur za zaposlene sa 

kamatama i troškovima izvršenja, kao i 38hi eur za Poresku upravu za doprinose na zarade i 

ostale troškove). Perišić je napomenuo da ono što je blokada nije bio i ukupan dug 

Strelkomerca. Kasnije se ispostavilo da postoje i pripadajuće kamate na dugovane doprinose, 

ali i druge obaveze prema Poreskoj upravi, zatim obaveze prema Gl.Gradu za porez na 

nepokretnost sa kamatom, obaveze za pripreze itd. Savez tada još nije znao tačan total duga, 

ali je svejedno tražio rješenje jer je u pitanju bila zgrada saveza koja višestruko više vrijedi. 

Kako su uporedo troškovi preduzeća i dalje rasli zbog mjesečnih zarada zaposlenih - donijeta je 

odluka da se čim bude moguće ugasi preduzeće Strelkomerc kao finansijski neodrživo i 

nepotrebno. Namjera je bila da po zatvaranju Strelkomerca - savez preuzme obaveze i imovinu, 

te traži rješenje duga kroz punu valorizaciju cijele imovine saveza. Stečaj kao opcija je 

odbačena jer se time ipak gubi zgrada pri namirenju potraživanja. 

Skupština je dalje obaviještena da je bilo organizovane opstrukcija pri registraciji nove uprave 

Strelkomerca u trajanju od skoro 2 mjeseca dana, anonimnim mailovima prema CRPS, što se 

sve poklapalo sa datumom zakazane prve licitacije za prodaju zgrade u junu 2022. 

Strelkomercu su tada praktično bile vezane ruke da zaštiti zgradu. Predsjednik saveza Bosković 

je nastupio u ime osnivača, te je ulaganjem niza prigovora sudu na sam postupak pripreme 

Izvršenja licitacije - dobijen sudski nalog da se ista odloži i kvalitetnije zakonski pripremi. 

Savez je, dobivši na vremenu, vidio rješenje da sačeka upis svojine na zemljištu od preko 

8.000m2 oko same zgrade saveza, obzirom da je dobijen dugo godina vođen spor sa 

Gl.gradom. Druga opcija je bila sačekati da Katastar upiše Etažnu razradu zgrade na posebne 

dijelove (PD-ove) gdje bi se pozajmicom uz hipoteku takođe tražio izvor novca za stopiranje 

prodaje čitave zgrade. Upisi su kasnije i završeni, a Streljački savez uknjižen u Listu 

nepokretnosti kao vlasnik zemljišta, sa nizom zabilježbi ali bez tereta, o čemu je bilo riječi na 

prošloj Skupštini 2022. UO saveza je zatim donio odluku da se traži kreditor koji bi prihvatio u 

zalog neku imovinu saveza (zemlju ili dio zgrade), a da se tim sredstvima obustavi licitacija koja 
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će ponovo nadoći. Ovlašten je pravni zastupnik da uporedo pripremi informaciju iz gradskog 

urbanizma - šta se na parcelama saveza urbanistički uopšte može valorizovati, najprije sa 

ciljem rješavanja duga, a kasnije  i valorizacije ukupne imovine saveza. Perišić je Skupštini 

objasnio perspektive valorizacije ali da će se svakako sa više informacija o tome diskutovati na 

nekoj od narednih Skupština saveza.    

Dalje je objašnjeno da je Javni izvršitelj, po sudskom uputstvu ispravio određene propuste, te 

pripremao drugu licitaciju zgrade za 2023 godinu. Uradio je novu procjenu zgrade, sada sa 

nalazom da nekretnina vrijedi cca 600hi eur za ukupnu površinu od 613m2. Kada je Izvršitelj 

ponovo sklopio slučaj za izvršenje, pravni zastupnik saveza je ponovo uputio prigovor na 

procjenu, jer smatramo da obzirom na lokaciju naša nekretnina vrijedi više. Razmatrana je i 

krivična prijava protiv bivše uprave Strelkomerca i povezanih NN lica obzirom na sva čudna 

dešavanja i opstrukcije pri zaštiti imovine saveza.  

Što se tiče samih zarada zaposlenih, Perišić je naveo da UO saveza bio svjestan da se zarade 

moraju platiti, samo je pitanje iznosa odnosno načina kako se do izvršnih presuda došlo. U 

principu je jako teško u nazad dokazati da bivši rukovodioci saveza od prije 10 i 20 godina nisu 

odobrili zarade i posao zaposlenima u Strelkomercu. Dokument o tome nije pronađen, ali 

praksa i isplaćene zarade dok je bilo novca u Strelkomercu kazuje da je bilo saglasnosti jer su 

zarade godinama uredno izmirivane za isti obim posla. U tom pravcu su potvrdili i zvanični 

nalazi vještaka, najprije Agencije za sporove, a kasnije i sudskih vještaka u vezi sporova koje su 

zaposlene pokretale dalje za zarade od maj/2022.g.-2023.g. Vještaci su dali mišljenja 

oslanjajući se na istorijat uplata zarada, što je sve u korist zaposlenih, što su i podaci u Poreskoj 

upravi. Zaposlene (barem dio njih) su nesporno u tim godinama isporučile rad za savez kroz 

administraciju.  

U periodu najvećih aktivnosti saveza kako da se postupi, desila se u maju/23 teška bolest 

Predsjednika saveza Zorana Boškovića. Rad saveza je mjesec-dva bio praktično paralisan. 

Kada se malo oporavio, Predsjednik je ovlastio Nikolu Perišića da obavlja dio njegovih poslova. 

Za poslove gdje je potrebna notarska ovjera bio bi problem jer je Predsjednik kasnije prebačen 

van zemlje na liječenje. 

Javni izvršitelj je, dalje radeći, spremao drugi pokušaj licitacije zgrade za maj-jun/23. Pravni 

zastupnik saveza je ponovo dao prigovor ovog puta sa akcentom na procijenjenu vrijednost 

nekretnine da bi odložio izvršenje, ali ipak svjesni da se neće moći ići u nedogled sa 

odlaganjem. Sudskom odlukom pred same godišnje odmore (jul/23) je praktično ipak 

omogućena druga licitacija zgrade za kraj avg/23. Svaka žalba saveza, za koju smo imali 

argumente, bi se raspravljala tek nakon godišnjih odmora, ali bi tada zgrada već bila prodata. 

Zato se u hitnosti reagovalo sa hipotekarnom pozajmicom koristeći Etažnu izdjeljenost zgrade 

na PD dijelove. Uzet je kredit/zajam od 190hi eur sa zalogom 260m2 zgrade pod hipoteku - da 

se tim novcem obustave sva izvršenja Javnog izvršitelja, ali da se isplate i sve ostale obaveze 

Strelkomerca i pripremi za likvidaciju. Zajam je uzet kod preduzeća Ventura partners doo 

Podgorica koje se inače interesovala za ovu lokaciju. Zbog date hipoteke nisu preuzete nikakve 

druge ugovorne obaveze za dalju saradnju. Uplaćeni iznos zajma je blokada računa 

Strelkomerca povukla odmah za pomenutih 133 hi eur, odnosno za zarade i doprinose 

zaposlenima uz naknadu Izvršitelju. Od ostatka kredita su plaćeni i ostali dugovi Strelkomerca. 
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Od većih stavki plaćene su kamate na doprinose cca 5,9hi eur, porezi na nepokretnost sa 

kamatom cca 4hi eur, prirezi Gl.gradu itd. Postignut je Sporazum sa dvije zaposlene Ivanović i 

Savović da odustanu od svojih aktivnih tužbi, jer su one dalje tužile Strelkomerc za svaki mjesec 

nakon maj/2022, obzirom na program Evropa sad da im se plate za te mjesece zarade u visini 

efektivno minimalne zarade uzimajući u obzir sve objektivne okolnosti i prijavljena bolovanja. 

Svakoj je isplaćeno cca 9,2hi eur sa kamatama po tom osnovu. Plaćeni su za taj period i 

doprinosi u iznosu od cca 5.1hi eur. Tako su svim zaposlenima izmirene zarade zaključno sa 

31.okt/23. Obustava svih procesa koji su u toku je plaćena 1,7hi eur advokatici zaposlenih, 

pravno i finansijsko savjetovanje poslednjih mjeseci 1,5hi eur., a bilo je još i manjih povezanih 

troškova oko izmirenja zarada. Sve ukupno Strelkomerc je do sada koštao cca 173hi eur.  

Perišić je rekao da je plaćeni iznos visok jer se dug nagomilavao godinama. Sa druge strane, 

napomenuo je da je savez ipak morao imati administraciju poslednjih 7 godina (posao koji je 

odrađivao Strelkomerc), te da bi sigurno platio više od pola ovog iznosa da je imao samo 

jednog zaposlenog i knjigovođu. Ostatak duga je neka vrsta nasleđa prošlih vremena. 

Napomenuo je da likvidacija Strelkomerca nosi i zakonske otpremnine od po 1.600e svakoj od 

zaposlenih, kao i da se moraju platiti troškovi pravnog zastupnika/likvidatora. Ostatak novca će 

preuzeti savez zajedno sa imovinom i dugom. Napomenuo je da se mora ubrzo rješavati  

pitanje preuzetog duga, što je opet znatno bolja pozicija nego da se ostalo bez zgrade saveza 

koja vrijedi objektivno blizu milion evra. Gubitkom zgrade šte bi bila još i veća, jer bi se 

obezvrijedilo i povraćeno zemljište saveza, tako da je pozicija saveza sada - ipak znatno 

povoljnija.  

Nakon izlaganja Perišića, za riječ se javio član UO saveza Dušan Đukić koji je dopunio izvještaj 

komentarom, odnosno pojasnio određene postupke u nastojanjima da se izbjegne prodaja 

zgrade, napominjući da se tek sa ostavkama i smjenom predhodnih članova UO Strelkomerca 

stekao preduslov da se traže neka dokumeta i da se UO saveza tek tada susreo sa veoma 

složenim stanjem.  

Učešće u raspravi su uzeli Zoran Radević koji je iznio predlog da Skupština ovlasti jedno lice 

koje bi deponovalo potpis i imalo pravo zastupanja saveza te da se na taj način pristupi žiro 

računu, a da se za sledeću Skupštinu pripreme cjelovit finansijski izvještaj. Učešće u diskusiji su 

uzeli i Nikola Marković, Musa Tahiri, Jovica Marković, Laban Stanko, Emrah Demić, Žaro 

Vukajlović i Željko Miličković koji su iznijeli svoje stavove i mišljenja po pitanju izvjestaja – 

Strelkomerc. 

• Predsjednik Skupštine je potom najavio sljedeću tačku dnevnog reda Izmjene i 

dopune  Statuta SSCG - Nacrt 

Po ovoj tački dnevnog reda riječ je uzeo Željko Miličković koji je imao predloge za izmjene i 

dopune više članova nacrta statuta SSCG, u diskisiju su se uključili i ostali članovi Skupštine       

( Vukčević Z, Laban S.,Marković N.,Miličković P.Anđela-član Arbitražne komisije) i članovi UO 

(Đukić D. Božović Ž, Perišić N) predlagači nacrta statuta iznosili su svoje predloge i 

obrazlozloženja te tumačili neke norme iz Zakona o sportu, da bi na kraju diskusije došli do 

usaglašenog teksta nacrta Statuta SSCG i isti je stavljen na glasanje . 

Nacrt Statuta  usvojen je jednoglasno  sa 31 glasaom “ZA” 
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• Sledeća takča dnevnog reda: Izbori i imenovanja 

 

A1-  Predlog za izbor predsjednika skupštine SSCG  

Predlog SK Berane, Donje Luge, Gorštak i Brskova za predsjednika Skupštine Željko Obadović 

Predlog SK “Speed shooters Montenegro”, Nikola Šaranović 

 

Predsjedavajući je upoznao delegate da je predlog za Nikolu Šaranovića povučen , pa je nakon 

toga  stavio na glasanje predlog za izbor predsjednika Skupštine Željko Obadovića.  

 

Skupština se izjasnila sa: 25 „Za“ i 4 uzdražana glasa , 

 

Delgat SK Centar Pljevlja je napustio skupštinu prije glasanja. 

 

Za predsjednika Skupštine SSCG izabran Željko Obadović 

 

 

Nakon izbora za Skupštinom je preuzeo da predsjedava novi predsjednik Željko 

Obadović 

 

 

 

A2 -  Predlog za izbor predsjednika SSCG  

Predlog SK H. Novi, Berane, Donje Luge, Gorštak  za predsjednika SSCG Nikola Perišić 

Predlog SK “Speed shooters Montenegro”, Zoran Radević 

Predsjedavajući  Željko Obadović je zahvalio na izboru kratko se prestavio delegratima 

Skupštine a nakon toga je pozdravio kandidate za Predsjednika SSCG i pozvao ih da se 

prestave Skupštini i iznesu svoje planove u budućem radu. 

Nakon toga se Skupštini obratio kandidat za predsjenika saveza Nikola Perišić koji je u 

materijalima ranije, kao kandidat, dao svoju kratku biografiju. Perišić je zatim Skupštini iznio svoj 

plan i vidjenje saveza u narednom period sa akcentom na znatno popravljanje finansijske 

pozicije saveza preko valorizacija zemljišta zajedno sa zgradom saveza. Iznio je činjenice da je 

neko već na našoj lokaciji ucrtao sve što nam treba za izgradnju poslovno / stambenog objekta 

na postojećoj lokaciji, samo u širim gabaritima. Dodatno je Urbanističkim planom na prostoru 

ispred zgrade predviđena lokacija za “sport i rekreaciju” gdje bi se lako uklopilo strelište u 

suterenu sa okolnim garažnim prostorom, ali i moguća valorizacija druge sportske infrastrukture 

u prizemnom dijelu. Ovim bi sada vrijednu ali neaktivnu imovinu saveza – potpuno stavili u 

funkciju stabilnog finansiranja saveza. Što se tiče takmičarskog dijela, predvidio je jednog 

potpredsjenika koji bio posebno kordinirao sa stručnim radom. Napomenuo je da savez sada sa 

prilično skromnim srestvima ima više strelaca koji imaju zapažene rezultate (Šaranović, 

Miličković, Jukić , Božović, Marković...) te da bi nakon finansijske stabilizacije se krenulo u 

dovodjene ino trenera, organizovanje kampova, više takmičenja..što bi sve diglo na puno veći 

nivo. 

Zatim se Skupštini obratio kandidat za predsjednika Zoran Radević koji se prestavio prisutnima i 

saopštio da je od  1978 godine član SSCG, te da je njegov plan i program da sačuva i unaprijedi 

imovinu SSCG koja je dovedena u pitanje, kroz angažovanje finansijskih stručnjaka da se prvo 

sagleda stanje saveza, a zatim u saradnji sa UO i Skupštinom da se nađe najbolja opcija za 

budućnost streljaštva. Radević je naveo da bi probao preko Opštine da kompezuje zemljište da 
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se napravi streljački kamp izvan grada za sve discipline (A program , trap , long renđž…). 

Zalagao bi se da se preko sponzora nabavi nova oprema , oružje i municija . Edukacija kadrova 

za sudije , trenere , selektore. 

 

Za riječ se javio Željko Miličković i obratio se kandidatima sa pitanjem koji je njihov predlog 

članova UO SSCG jer se glasa za predlog u cjelini . 

Nikola Perišić je naveo da ne bi mijenjao osnovu članova UO koji su praktično spasili zgradu 

saveza od pripremljene prodaje na licitaciji, te za članove UO SSCG dao predlog : 

Dušan Đukić, Željko Božović, Zoran Damijanović, Vojislav Dragović, Radosav Puletić, Sandra 

Martić, i Marković Jovica – aktivni sportista. 

Zoran Radević za članove UO SSCG predlog: 

Nikola Marković, Musa Tahiri, Srđa Miranović,Lukić Aleksandar 

Na predlog delegata Tahiri Muse delegati će se izjašnjavati prozivkom. 

 

Skupština se izjasnila sa:  

 

Perišić Nikola 16  glasova  Radevic Zoran 11 glasova. Uzdržan: 2 glasa 

Ukupno glasalo :29 

 

PREDLOG 1:Perišić Nikola PREDLOG 2:Radević Zoran UZDRZAN 

SK “Berane”, Berane – dva delegata SK “Centar”, Podgorica – dva 

delegata, 

SK “Stara Varoš”, Podgorica 

– dva delegata 

SK “Donje luge”, Berane – tri delegata SK “Strijelac”, Podgorica – jedan 

delegata 

  

SK “Brskovo”, Mojkovac – dva 

delegata, 

SK “Vojnik”, Danilovgrad – jedan 

delegata, 

  

SK “Budva”, Budva – jedan delegat, SK “Speed shooters Montenegro – 

jedan delegat 

  

SK “Kalibar”, Nikšić – dva delegata, SK “Gams”, Cetinje –dva delegate   

SK “Herceg Novi”, Herceg Novi – dva 

delegata, 

SK “7,9mm”, Andrijevica – jedan 

delegat 

  

SK “Goršak”, Kolašin – dva delegata SK “Rumija”, Bar– jedan delegata   

SK “Cetinje”, Cetinje -dva delegata SK “Shadow”, Rožaje – jedan 

delegat 

  

  SK “Nikšić”, Nikšić – jedan 

delegat 

  

UKUPNO : 16 UKUPNO: 11 UKUPNO : 2 
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Za predsjednika SSCG izabran je Nikola Perišić. 

 

Nakon izbora Nikole Perišića za Predsjednika SSCG  isti se obratio Skupštini zahvalio se na 

izboru i zatražio pomoć i podršku za dalji rad jer u budućnosti Savez očekuje veliki posao koji se 

bez Skupštine ne može realizovati. 

Data je pauza nakon koje nije bilo kvoruma za nastavak zasijedanja Skupštine. 

Za riječ se javila Miličković P. Anđela da je na dnevnom redu predviđeno usvajanje Pravilnika o 

Arbitraži  koji se mora imati prema zakonu, pa je dogovoreno sa Predsjednikom Skupštine da se 

hitno usvoji na Skupštini koja će se održati u Decembru 2023 godine, kao i izmjene poslovnika o 

radu Skupštine.  

 

Skupština je završena u 17 h 

 

NAPOMENA: Detaljan uvid u sadržaj aktivnosti na sjednici dostupan je na CD-ovima sa video 

snimkom, koji se čuva u arhivi SSCG. 

 

Ovjerivači zapisnika:                             

 

Željko Božovič                                   Željko Milikčković                                    Željko Obadović  

_____________                               _______________                                  _______________ 

                              


